
Vzdrževanje stanovanjskih hiš

Olupljena stolpnica
Veliko je bilo že prelitega črnila zaradi

ekonomskih stanarin, češ da seclanje ne po-
krivajo stroškov tekočega vzdrževanja in inve-
sticijskega vzdrževanja. Ta razprava je bila
prav golovo potrebna in koristna, veudar bi
opozoril, da bi bilo koristno organizirati take
razprave tudi o obnašanju in odgovornosti ta-
ko tistih, ki tako zbrana sredstva uporabljajo,
kot tudi gradbenikov. Zakaj?

Na Irgu Komandata Staneta, ob stolpnici
Celovška 185, so izvajalci del ob gradnji tega
stanovanjskega bloka pred nekaj leti naredili
deponijo odpadnega in tudi uporabnega grad-
b"enega,maleriala. Ta deponija je bila »v okras«
trgu vse do tedaj, ko se je tu pojavil rdeči
petelin. Tu je bilo priljubljeno igrišče otrok,
ki so verjetnb tudi povzročili požar, menda
julija 1979.

Ogenj je zajel tudi fasado stolpnice, ne sa-
mo gradbeni material. Fasada je zgorela do
višine drugega nadstropja, po vsej širini. Ko
je bil požar p-ogašen, so odstranili š pogorišča
vse, kar je še ostalo, ostal pa je velik, več
metrov dolg in širok .madež na zidu bloka,
kot opomin, kaj rdeči petelin lahko naredi.
Računali smo, da se bo našel kdo, ki bo to
posledico malomarnosti in neodgovornosti od-
slranil, pa tega do danes še nismo pričakali.
Verjetno je hišni svet že kaj skušal, toda do-
segli niso nič. Verjetno so dobili obljube od
odgovornih, naj počakajo', da se bo vse ure-
dilo. Res je, stanovalci čakajo, vreme pa no-
če. Ker fasade niso popravili, je veter odtrgal
plastično fasado že do višine 5. nadstropja in
verjetno bo šlo tako še naprej.

V tej stolpnici, na kateri je plošča GIP
Obnova 1975, so prostori Prve petoletke iz
Trstenika. Tu imajo prostore družbeni pravo-
branilec samoupravljanja Ljubljana, sodišče
združenega dela v Ljubljani in STANDARD-
INVEST TOZD inženiring, Enota za • visoke
gradnje.

Počakajmo torej še kakšen mesec ali leto,
da se fasada odpre do 12. nadstropja, pa bo
dela tudi za visoko gradnjo, saj bo »ceh« tako
in tako plačal stanovalec — delavec.
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